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§ 22 FRN 2017/24  

Investeringsuppföljning 2017 april 

Beslut 
Fritidsnämnden noterar informationen till protokollet. 

Ärendet 
I tabellen nedan redovisas en kortfattad information gällande status på fritidsnämndens 
anläggningar inom nämndens intresseområde enligt tidigare beslut av nämnden och/eller 
av kommunfullmäktige. Färdigställda objekt redovisas en gång och plockas löpande bort. 
 
 
 

 
 
 
 

Geografiska 
områden

Projektbeskrivning Status Planerade åtgärder i närtid
Planerat 
startdatum

Planerat 
datum för 
ibruktagande

Saltsjöbaden Konstgräs Saltsjöbadens IP Slutbesiktigad under april. Anläggning är i drift
Anläggning 

i bruk

Anläggning 

i bruk

Saltsjö-Boo Myrsjö IP - betongpark och 

fotbollsplan
Slutbesiktigad under april. Anläggning är i drift

Anläggning 

i bruk

Anläggning 

i bruk

FÄRDIGSTÄLLT
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Geografiska 
områden

Projektbeskrivning Status Planerade åtgärder i närtid
Planerat 
startdatum

Planerat 
datum för 
ibruktagande

Alla 

områden
Grönt ljus 10 anläggningar

2 av 10 färdiga, Boovallen 1 

och 2

Älta under Q3-2017, Myrsjö IP 

senare under året. Ny prognos 4 

anläggningar 2017, resten 2018

pågående delvis i bruk

Alla 

områden
Digitala passagesystem i alla 

våra idrottshallar
Älta IP färdigt Arbete pågår Q3 2017

Älta Älta IP, motorikbana del 2
Entreprenör vald, arbetet 

påbörjat

Avvaktar slutbesiktning, planerad 

under maj. 
pågående Q2 2017

Sicklaön Sicklagymnastikhall, 

uppvärmningslokal 
Avvaktar hyresförslag Avvaktar beslut om omplacering. Halt Q1 2017

Sicklaön Skuru IP - renovering av IP-

hus

Pågående, stängt för 

allmänheten

Avvaktar slutbesiktning, planerad 

under maj. 
pågående Q2 2017

Sicklaön Nacka IP 01, fotbollstält
Färdigställande och 

delbesiktning Q2

Begärt ändrat bygglov för att 

möjliggöra montering av tält från 

juli-augusti. Nytt konstgräs Q2 

pågående

Spelarplan: Q2 

2017              

Tält: Q3 2017

Sicklaön Nacka IP 02 omläggning 

fotbollsplan
Projektplan presenterad

Påbörjad, planerat arbete under 

Q2.
pågående Q2 2017

Saltsjö-Boo Orminge, vid Alabastens 

förskola
Belysning fotbollsplan Utredning pågår pågående Q1 2017

Saltsjö-Boo Björknäs sporthall - 

uppdatera inventarier för 
Planering inledd  Offerter inhämtas Q2 2017 Q2 2017

Saltsjöbaden

Fisksätra
Nya hästhagar Stall Compass Inhägnader runt hagar Utvärdering av offerter pågår Q2 2017 Q2 2017

Saltsjöbaden

Fisksätra
Spontan näridrottsplats, 

utegym
Projektering påbörjad Ritningar beställda pågående Q1 2018

PÅGÅENDE ARBETEN
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Geografiska 
områden

Projektbeskrivning Status Planerade åtgärder i närtid
Planerat 
startdatum

Sicklaön Saltängen parkplan Planerad start hösten 2017. Byta underlag till konstgräs. Q2 2017

Sicklaön
Skuru IP omläggning av 

fotbollsplan fr naturgräs till 

konstgräs

Upphandling våren 2017 Projektering pågår inget besked

Sicklaön Nya förråd i Nacka ishall Beslutad i FRN feb-2017
Föreningslivet och lokalenheten 

driver ombyggnation, arbete pågår.
Q2 2017

Saltsjö-Boo Björknäs IP omklädningsrum Miljöbesiktning genomförd Projektering pågår försenat

Saltsjö-Boo Velamsund parkplan Planerad start hösten 2017. Byta underlag till konstgräs. Q3 2017

Saltsjö-Boo Björknäs islada - isolering

Samordningsmöten 

genomförda. Upphandling 

genomförd, endast ett anbud 

har inkommit.

 Anbud  låg ej inom fastställd 

budgetram. Utlysning av ny offentlig 

upphandling klar Q3 2017.

Försenat

Saltsjöbaden

Fisksätra
Ersättningsbassäng Näcken Startbesked i KS 2016-11-28 Upphandling ska inledas Q 2 2017

Saltsjöbaden

Fisksätra
Saltsjöbadens IP Renovering av maskinrum Projektering pågår. Q 3 2017

Saltsjöbaden

Fisksätra
Brygga vid Saltsjöbadens IP

Bryggan ska rivas och ny 

brygga anläggas.
Projektering pågår Q2 2017

Älta Älta IP, renovering av gamla 

maskinrum/fiskeklubben
Renovering av maskinrum Projektering pågår Q 3 2017

Älta 
Älta IP, omläggning av 

fotbollsplan Alla tillstånd klara.
Omläggning påbörjas efter 

midsommar
Q2 2017

Älta Brygga vid Älta IP
Bryggan ska rivas och ny 

brygga anläggas.

Planering inledd för att ta in 

offerter
Q2 2017

Älta Upprustning idrottsplatser
Kommer att genomföras av 

kommunens idrottsdriftsenhet.

Planering inledd för att ta in 

offerter
Q2 2017

BESLUTAT, FINANSIERAT, EJ PÅBÖRJAT
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Geografiska 
områden

Projektbeskrivning Status Planerade åtgärder i närtid
Planerat 
startdatum

Nacka Översyn av 

internetuppkoppling i alla 

Förstudie är genomförd, 

inväntar besked om 

Ansökan om medel i 

budgetprocessen hösten 2017.
2018

Sicklaön

Nacka sportcentrum, flexibel 

sporthall, simhall, 

fotbollsplan, 2 ishallar samt 

ytterligare idrottsytor.

Förstudie pågår Projektering pågår

Sicklaön
Ersättningslokal för 2:ans 

fritidsgård till följd av 

stadsutveckling

Förstudie pågår Projektering pågår 2019

Sicklaön - 

Jarlaberg
Ny sporthall och 

utomhusytor

Behov fastställt, inväntar 

inriktningsbeslut i juni 2017
Rikshem ska lämna offert på hyra 2020

Sicklaön - 

Kvarn-

holmen

Sporthall med 7 manna plan 

på taket i anslutning till  

Ebba Brahe-skolan

Förhandling pågår med 

Kvalitena.

Ärende upp till KF för att godkänna 

slutligt hyresavtal.
2018

Sicklaön
Omplacering av Sickla 

gymnastikhall till följd av 

stadstuveckling

Förstudie pågår. Projektering pågår 2020

Saltsjö-Boo 11 manna-fotbollsplan 

Porsmosseverket, 
Inriktningsbeslut i FRN taget Projektering pågår 

Saltsjö-Boo
Myrsjö nya sporthall, 

komplement  utbyggnad 600 

kvm i sutteräng

Byggstart under april. Markarbeten inleds under maj. 2017

Saltsjö-Boo Myrsjö sportentrum
KSSU ska ta beslut om 

startpromemoria
Projektering pågår 2019

Saltsjö-Boo Ridhus i Velamsund Mål & Budget 17-19 Utredning pågår 2018

Saltsjö-Boo Lägga om konstgräs på  

Bovallen 2

 Renovering. Total 

omläggning 2018.
2018

Saltsjö-Boo Sporthall på Bovallen
Yttrande kring detaljplan 

inlämnad.

Saltsjöbaden

Fisksätra

Fisksätra, flexibel anläggning, 

inriktning friidrott samt 

näridrottsplats

Förstudieskede framtagande 

av inriktning och placering 
Projektering pågår 2019

Saltsjöbaden

Fisksätra
Upprustning av IP och ny 

näridrottsplats

Samarbete med NTN. Förslag 

till utformning och funktion 

ska tas fram. 

Arkitektfirma arbetar med förslag. 2018

Saltsjöbaden

Fisksätra
Fotbollsplan Fisksätra IP Lägga konstgräs Inget beslut ännu 2020

Saltsjöbaden

Fisksätra
Saltsjöbaden, ny simhall

Beslut överklagat till 

förvaltningsrätten.

Underlag för upphandling 

förbereds.
2018

Älta Stavsborgsskolan 1 fullstor 

sporthall och en bollhall

Inledande förhandlingar pågår 

med Hemsö.

Inriktningsbeslut till FRN i maj 

2017.
2020

Älta Stavsborgsskolan lägga om 

till konstgräs.
Planerad till 2020 Inget beslut än 2020

Älta Fritidsgård /Älta kultur och 

fritidskvarter
Inriktningsbeslut i FRN taget

Hyresavtal med Wallenstam ska 

förhandlas.
2019

Älta/
      

UPPDRAG, IDENTIFIERADE BEHOV, FÖRUNDERSÖKNING, EJ 
FINANISERAT ELLER INVÄNTAR BESLUT
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§22 forts. 

Handlingar i ärendet 
Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 30 april 2017 

Beslutsgång 
Fritidsnämndens noterade informationen till protokollet. 
 
 
 
 
- - - - - 
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§ 23 FRN 2017/52 

Tillfällig uthyrning av lokal på Saltsjöbadens IP 

Beslut 
1. Fritidsnämnden beslutar att tillfälligt återlämna samlingslokalen i Aktivitetshuset på 
Saltsjöbadens IP till lokalenheten, för uthyrning till Saltsjöbadens IF ett år med möjlig 
förlängning dock längst tre år.  
 
2. Fritidsnämnden beslutar att lokalen efter den tillfälliga uthyrningsperioden åter ska 
nyttjas i enlighet med ursprungligt syfte. 

Ärendet 
Sedan 2013 finns det en byggnad på Saltsjöbadens idrottsplats med omklädningsrum, 
förråd, aktivitetslokal för främst fäktning, dans och motionsgymnastik samt en 
föreningslokal. Saltsjöbadens idrottsförening har för avsikt att bygga ett eget klubbhus på 
idrottsplatsen. Tills dess att föreningen har ett färdigt klubbhus önskar föreningen att få 
hyra föreningslokalen i aktivitetshuset som föreningskansli. 

Handlingar i ärendet 
Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 26 april 2017 

Beslutsgång 
Fritidsnämnden beslutade i enlighet med kultur- och fritidsenhetens förslag till beslut.  
 
- - - - - 
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§ 24 FRN 2017/36 

Medborgarförslag om idrottsråd och föreningslokal på 
Saltsjöbadens IP 

Beslut 
1. Fritidsnämnden noterar att frågan om föreningslokal på Saltsjöbadens IP hanteras i 
annat ärende.  
2. Fritidsnämnden avslår förslaget om att inrätta ett idrottsråd. 

Ärendet 
Nacka kommun har fått ett medborgarförslag där det föreslås att Saltsjöbadens IF ska få 
hyra en föreningslokal på Saltsjöbadens IF. Medborgaren föreslår också att kommunen ska 
inrätta ett idrottsråd där idrottsföreningar ska få vara remissinstans i olika frågor.  
 
Frågan om uthyrning av lokal på Saltsjöbadens IP hanteras i annat ärende.  
 
Då kommunen redan regelbundet genomför dialoger med föreningar inför olika beslut 
behövs det inget särskilt idrottsråd. Samarbetet med föreningslivet inför olika beslut kan 
dock utvecklas och förbättras ytterligare. Om ett idrottsråd ska bildas så ska det initieras 
och drivas av föreningslivet utan styrning av kommunen. 

Handlingar i ärendet 
Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 28 april 2017 

Yrkanden 
Ella Tegsten (S) yrkade bifall till förslaget i medborgarförslaget att kommunen ska inrätta 
ett idrottsråd. 
 
Ordförande Richard Wendt (M) yrkade bifall till kultur- och fritidsenhetens förslag till 
beslut.  

Beslutsgång 
Ordförande Richard Wendt (M) ställde Ella Tegstens (S) yrkande om att kommunen ska 
inrätta ett idrottsråd mot sitt bifallsyrkande till enhetens förslag och fann att nämnden hade 
bifallit enhetens förslag till beslut.  
 
Votering begärdes och verkställdes. 
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§24 forts. 
 
För Ella Tegstens (S) yrkande om att kommunen ska inrätta ett idrottsråd röstade Ella 
Tegsten (S), Magnus Olsson (S), Natalia Davaro (MP) och Bosse Ståldal (NL). 
 
För Richard Wendts (M) yrkande om bifall till enhetens förslag till beslut röstade Louise 
Granath (L), Margareta Hjelmstad (M), Ann Hafström (M), Ingemar Sahlgren (C), Angela 
Berglund (M) och Richard Wendt (M).  
 
Med 6 röster mot 4 beslutade fritidsnämnden således i enlighet med kultur- och 
fritidsenhetens förslag till beslut.  

Protokollsanteckningar 
Ella Tegsten (S) lät anteckna följande till protokollet.  
 
”Socialdemokraterna stödjer idén om att utreda möjligheterna att inrätta ett idrottsråd. 
Enligt förslaget skulle det kunna inkludera föreningslivet i processen när Nacka bygger stad 
och växer. Vi vill gärna se till att de möjligheter som finns ger föreningslivet en egen 
plattform i form av ett råd för att driva sina intressen mot politiker och tjänstemän.  
  
Idrottsrörelsen vilar på en folkrörelse som drivs av ideella krafter. Idrottsrörelsen är en 
fristående aktör men också en nära samarbetspartner till kommunen. Ser de inte 
möjligheterna att utvecklas eller etablera sig då lägger de ner sin verksamhet.  
  
Det finns även en påtaglig oro att Nacka bygger bort sitt föreningsliv. På fritidsnämndens 
öppna möte lyftes en fråga om vart ishallarna har möjlighet att placeras när Nacka IP ska 
byggas om. Det skulle kunna innebära stora svårigheter för utvecklingen av isrelaterade 
sporter i kommunen om det skulle bli en hall istället för två på Nacka IP än vad 
kapacitetsutredningen har visat. Föreningslivet är även en stor tillgång till kommande 
innovativa förslag. Skuru IK har exempelvis tagit fram ett förslag på hur dom skulle kunna 
driva en egen bollhall anpassat efter deras behov. Det är en tillgång för kommunen.  
  
När Nacka bygger stad är det viktigt att ta tillvara på dessa eldsjälar som utvecklar 
föreningslivet på sin fritid. Att bygga en idrottsrörelse tar tid och kraft men är det som gör 
att Nacka inte bara blir värt att bo i men också att leva i. Ett råd skulle vara en bra 
investering för kommunen att tillgodose de behov och den enorma utvecklingspotential 
som Nacka har. Vi håller med Saltsjöbadens IF om att risken annars blir att vi bygger en 
bristsituation av idrottsanläggningar, framförallt rätt idrottsanläggningar. Majoriteten 
röstade emot vårt bifallsyrkande och ser inte riskerna med att Nacka kanske utvecklas till 
en sovstad.”   
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§24 forts. 
 
Bosse Ståldal (NL) lät anteckna följande till protokollet. 
 
”Det ligger ett stort demokratiskt värde i att samlas och diskutera frågor gemensamt i ett 
råd av intressenter. Det har t.ex. funnits brottsförebyggande råd, trygghetsråd, områdesråd i 
kommunen. I dessa har getts möjlighet till gemensam dialog, information, idéskapande och 
idéutbyte.” 
 
 
 
- - - - - 
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§ 25 FRN 2017/23 

Ny placering och förändrad verksamhet vid Henriksdals 
fritidsgård från 2018 

Beslut 
1. Fritidsnämnden beslutar att Henriksdals fritidsgård under 2018 omlokaliseras till en ny 
lokal vid Kvarnholmsvägen. 
 
2. Fritidsnämnden beslutar att uppdragsersättningen för Henriksdals fritidsgård minskar 
med 300 000 kronor/år för 2017 då verksamhetsutföraren för närvarande har minskat 
öppethållandet med en kväll per vecka. 

Ärendet 
Nacka kommun hyr en lokal för fritidsgårdsverksamhet på Henriksdalsringen 6, Nacka. 
Antalet besökare har under en längre tid varit låg. Ungdomar som inte bor på 
Henriksdalsberget upplever att den nuvarande placeringen gör det svårare för dem att delta 
i verksamheten. Därför bör en ny fritidsgårdslokal placeras så att verksamheten blir mer 
tillgänglig för fler. En tillfällig fritidsgårdslokal kan behövas under fem till åtta år medan 
Henriksdalsområdet exploateras.  
 
Då det finns ett behov av att skapa en stabilitet i verksamheten har utföraren valt att för 
närvarande avvakta med att tillsätta en vakans. Konsekvensen av detta är att öppethållandet 
har minskat med en kväll per vecka. Därför minskar kommunens ersättning för utförd 
verksamhet med 300 000 kronor för 2017. Behovet av öppethållande för 2018 kommer att 
diskuteras under året. 

Handlingar i ärendet 
Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 19 februari 2017 

Yrkanden 
Ella Tegsten (S) yrkade bifall på beslutspunkt 1 att Henriksdals fritidsgård under 2018 
omlokaliseras till en ny lokal vid Kvarnholmsvägen och avslag på beslutspunkt 2 om att 
uppdragsersättning för Henriksdals fritidsgård ska minska med 300 000 kronor/år för 2017 
då verksamhetsutföraren för närvarande har minskat.  
 
Richard Wendt (M) yrkade bifall till kultur- och fritidsenhetens förslag till beslut. 
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§25 forts. 

Beslutsgång 
Ordförande Richard Wendt (M) ställde Ella Tegstens (S) yrkande om bifall på beslutspunkt 
1 och avslag på beslutspunkt 2 mot sitt bifallsyrkande till enhetens förslag och fann att 
nämnden hade bifallit enhetens förslag till beslut.   
 
Fritidsnämnden beslutade således i enlighet med kultur- och fritidsenhetens förslag till 
beslut. 

Protokollsanteckningar 
Ella Tegsten (S) lät anteckna följande till protokollet. 

”Vi hade gärna sett att man hittat en lösning för att ha placeringen där den är idag och en 
mer aktuell utredning där man inkluderat ungdomarna som är brukare av lokalen. 
Majoriteten har planerat och tillgodosett sig med en flytt baserat på en gammal utredning. 

 De unga som brukar lokalen är tydliga med att placeringen idag är bra. Det finns även 
behov av god social infrastruktur i området. Detaljplanen för Henriksdal har planerat en 
fritidsgård i så beslutet är pressat. Socialdemokraterna hade gärna inte pressat beslutet och 
inväntat utvecklingen för fritidsgården. Det nya arbetslaget som nu omsätter fritidsgården 
borde fått en chans att visa om det är ett geografiskt problem eller ett metodiskt problem. 
De senare siffrorna visar på en klar uppgång och ungdomarna verkar nöjda med den 
nuvarande placeringen, en flytt kan skapa grogrund för social oro. Den utvecklingen vill 
Socialdemokraterna varna för som vill värna om områdets behov till stabilitet.  

 Lokalerna bör därför ses om de kan fylla en annan funktion för samma målgrupp. 

 Beslutet om att dra in 300 000 förklaras med en rekrytering som uteblivit för fritidsgården 
och en kväll därmed dragits in. Vi anser att det är olämpligt och snarare ett tecken att 
kommunen dammsuger efter resurser. Dessutom kommer flytten av fritidsgården leda till 
en hyreshöjning kring cirka 200 000. Det måste vara tydligt att i och med flytten att det inte 
innebär att en rekrytering helt uteblir utan istället blir neddragning av resurser.” 

Oscar Dahlström (V) lät anteckna följande till protokollet. 
 
"Nu när en flytt blir aktuell så bör mer resurser riktas till mer utåtriktat arbete, 
nybyggnation och flyktingfamiljer bör kunna ge fritidsgården en större bredd och mångfald. 
Längre öppettider är också önskvärt, för att olika typer av grupper ska få mer tid och för att 
motverka olika typer av potentiella problem som skadegörelse, passivitet etc. 
Det finns ett motstånd mot flytten, vilket också bör tas hänsyn till och försöka komma 
fram till vad som är till grund för denna åsikt och vad som kan göra flytten lättare. 
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§25 forts. 
 
Förutom den krog som finns på Henrikdalsberget saknas det idag mötesplatser för 
personer över 18 år, därför skulle de gamla lokalerna till exempel kunna göras om till kafé 
eller någon annan liknande samlingsplats. Så att kommunen fortsätter hyra lokalerna är 
önskvärt. 
Det bör också funderas på hur riktad fritidsgården bör vara gentemot andra fritidsgårdar. 
Uppdragsersättningen bör inte minskas eftersom öppethållandet bör främjas, istället för att 
acceptera en minskad öppettid.  
Fritidsgårdarna behöver även mer resurser överlag." 
 
Bosse Ståldal (NL) lät anteckna följande till protokollet. 
 
”När fritidsgården flyttas från berget bör kommunen ta initiativ till en diskussion med de 
boende för att ge möjlighet till att skapa en träffpunkt för olika åldrar i en del av lokalerna 
som lämnas. För demokratins, kulturens och gemenskapens skull.  Precis som vi anser att 
nya bostadsområden ska innehålla mötes- och fritidslokaler behöver även äldre områden ha 
tillgång till detta.”   
 
 
- - - - - 
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§ 26 FRN 2017/49 

Öppen fritidsverksamhet för flickor 13 – 18 år   

Beslut 
1. Fritidsnämndens särskilda föreningsbidrag för öppen verksamhet för flickor upphör den 
31 maj 2017 och ersätts med överenskommelser med föreningar om öppen 
fritidsverksamhet för flickor.  
 
2. Fritidsnämnden fastställer att det finns ett behov av ungdomsinriktad öppen 
fritidsverksamhet som vänder sig till enbart flickor, som komplement till 
fritidsgårdsverksamhet, i Fisksätra samt i centrala Nacka.  
 
3. Fritidsnämnden beslutar att ingå en överenskommelse för tiden 1 september 2017–31 
maj 2018, med möjlighet till förlängning ett år i taget i max tre år, med föreningen Darra 
musik och dans, där föreningen anordnar öppen ungdomsinriktad fritidsverksamhet för 
flickor i Fisksätra.  
 
4. Överenskommelsen med föreningen Darra musik och dans omfattar verksamhet vid 
minst tre tillfällen per vecka under 34 skolveckor, med minst tre timmar öppet per tillfälle, 
föreningen ges ett årlig riktat föreningsbidrag med 284 000 kronor samt tid i 
fritidsnämndens inhyrda lokaler i Fisksätra centrum till 0-taxa.  
  
5. Fritidsnämnden beslutar att ingå en överenskommelse för tiden 1 september 2017–31 
maj 2018, med möjlighet till förlängning ett år i taget i max tre år, med föreningen 
TjejCompaniet där föreningen anordnar öppen ungdomsinriktad fritidsverksamhet för 
flickor i Centrala Nacka.  
 
6. Överenskommelsen med föreningen TjejCompaniet omfattar verksamhet vid minst tre 
tillfällen per vecka under 34 skolveckor, med minst fyra timmar öppet per tillfälle, 
föreningen ges ett årligt riktat föreningsbidrag med 863 000 kronor i lokaler som 
föreningen hyr. 

Ärendet 
Under våren 2014 utlyste fritidsnämnden ett föreningsbidrag som alla föreningar som ville 
anordna en öppen fritidsverksamhet för enbart flickor kunde söka. Under hösten 2014 
startade tre föreningar öppen fritidsverksamhet för enbart flickor. Nuvarande 
överenskommelse mellan föreningarna och fritidsnämnden upphör den 31 maj 2017.  
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§26 forts. 
Kommunens uppföljning av verksamheten har bestått av dels en enkätundersökning till 
besökare, dels frågor till föreningarna där de med sina svar gjort en självuppskattning av 
verksamheten och slutligen även en redovisning av antalet besökare. Uppföljningen visar 
att det finns ett behov av en viss mindre öppen fritidsverksamhet för enbart flickor i 
området centrala Nacka och Fisksätra, som ett komplement till annan fritidsverksamhet. I 
bägge områden finns etablerade föreningar som är intresserade av att även framöver 
anordna en öppen fritidsverksamhet för enbart flickor. 
 
Däremot är bedömningen att de som besöker den öppna tjejverksamheten i Björknäs bör 
kunna mötas upp av verksamheter på Björknäs eller Folkans fritidsgårdar.  

Handlingar i ärendet 
Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 24 april 2017 

Beslutsgång 
Fritidsnämnden beslutade i enlighet med kultur- och fritidsenhetens förslag till beslut. 
 
 
 
- - - - - 
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§ 27 FRN 2017/46 

Tertialbokslut 1 år 2017 för fritidsnämnden 

Beslut 
Fritidsnämnden fastställer tertialbokslut 1 för perioden januari – april år 2017. 

Ärendet 
Fritidsnämndens verksamhet, samtliga fritidsgårdar, öppna verksamheter och 
simhallsdriften löper enligt planering. Viss avvikelse i bygget av anläggningar har skett, 
bland annat gällande bygget av ett övertryckstält på Nacka IP och isolering av Björknäs 
islada som har försenats på grund av miljöföroreningar och brist på anbud vid 
upphandling. Inför sommarlovet planeras kommunens program att utöka från tre till sex 
veckor med kostnadsfria aktiviteter för alla barn och unga. 
 
Utfallet för perioden är -42,1 miljoner kronor vilket innebär en positiv avvikelse jämfört 
med budget på 5,1 miljoner kronor. De främsta orsakerna till överskottet för perioden är 
uteblivna hyror för planerade anläggningar, kostnader för öppen verksamhet har 
senarelagts och kostnader för underhåll som kommer att utföras senare under året. 
Nämndens helårsprognos visar en budget i balans. 

Handlingar i ärendet 
Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 19 april 2017 
Bilaga: Resultaträkning 

Beslutsgång 
Fritidsnämnden beslutade i enlighet med kultur- och fritidsenhetens förslag till beslut.  

Protokollsanteckningar 
Ella Tegsten (S) lät anteckna följande till protokollet. 
 
”Tertialbokslutet förklarar pedagogiskt att ekonomin går jämnt ut på grund av att hyror för 
anläggningar uteblivit. Hade anläggningar varit färdiga och i bruk i tid hade underskottet 
varit större, senare under året kommer detta att dras och då kanske vi inte får en budget i 
balans.  
  
Socialdemokraterna har efterfrågat att på punkt investeringsuppföljningar nu även visa den 
tidsplan som funnits ursprungligen för anläggningarna. Stora förseningar bör inte användas 
för att reglera budgeten, det vinner inte medborgarna på i slutändan.” 
 
- - - - -  
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§ 28 FRN 2017/38 

Yttrande över detaljplan för Nya gatan - Elverkshuset 

Beslut 
Fritidsnämnden antar förslag till yttrande enligt tjänsteskrivelsens bilaga 2. 

Ärendet 
Fritidsnämnden yttrar sig över detaljplan för att bevaka att medborgarnas behov av motion, 
rörelse och mötesplatser tillgodoses. Nämnden bevakar också att föreningarnas behov av 
lokaler beaktas i planeringen. Fritidsnämnden har fått möjlighet att lämna synpunkter över 
detaljplan för Nya gatan – Elverkshuset. 
 
Området innehåller cirka 500 bostäder och 1800 kvadratmeter verksamhetslokaler. Ett torg 
med möjlighet till samvaro skapas i ett centralt läge nära till bra kommunikationer.  
 
TjejCompaniet och Nacka Handikappforum driver verksamheter i fastigheten Elverkshuset 
som ska rivas för att ge plats för nyproduktion. Verksamheterna bör erbjudas 
ersättningslokaler till likvärdiga hyror. Långsiktigt bör nya lokaler för föreningar skapas i 
området då det redan idag finns skolor och flera nya skolor ska byggas i närheten, detta för 
att barn och unga skall ha nära till aktiviteter efter skoldagen. Kvarteret Brytaren mindre 
ligger på kommunal mark. Här finns stora möjligheter att i markanvisningsavtal styra 
framtida fastighetsägare att skapa lokaler anpassade för fritidsaktiviteter. 
 
Det är av största vikt med en helhetssyn kring alla de detaljplaner som gäller området Nya 
Gatan. Ny placering för Tvåans fritidsgård, som ligger i ett angränsande detaljplaneområde, 
bör fastställas. 

Handlingar i ärendet 
Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 10 april 2017 
Bilaga 1: Planprogram för Nya Gatan – Elverkshuset 
Bilaga 2: Yttrande över detaljplan för Nya gatan - Elverkshuset 

Beslutsgång 
Fritidsnämnden beslutade i enlighet med kultur -och fritidsenhetens förslag till beslut. 

Protokollsanteckningar 
Ella Tegsten (S) lät anteckna följande till protokollet. 
 
”Socialdemokraterna har länge påpekat behovet för handikappforum ska få tillgång till nya 
lokaler och ersättningslokaler. Alla lokaler handikappanpassas, men de som tar sig fram 
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 §28 forts. 
 
med olika hjälpmedel bör ha lokaler som exempelvis är på bottenplan eller där det är enkelt 
att ta sig fram med färdtjänst, att man ännu inte har en plan för dessa vill vi lyfta.  

Socialdemokraterna vill även lyfta att utan att samråd med föreningslivet samt att 
detaljplaneprocessen tas i en oordning till Nacka IP så riskerar vi att bygga bort 
föreningslivet. Ersättningslokaler ska finnas innan byggnationen rivs.”  

 
 
 
- - - - - 
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§ 29 FRN 2017/40 

Yttrande över detaljplan för förskolan Nya Kristallen 

Beslut 
Fritidsnämnden antar förslag till yttrande enligt tjänsteskrivelsens bilaga 2. 

Ärendet 
Fritidsnämnden yttrar sig över detaljplan för att bevaka att medborgarnas behov av motion, 
rörelse och mötesplatser tillgodoses. Nämnden bevakar också att föreningarnas behov av 
anläggningar beaktas i planeringen. Fritidsnämnden har fått möjlighet att lämna synpunkter 
över detaljplan för förskolan Nya Kristallen. 
Förskolan Kristallen ska byggas öster om Eklidens skola och Nacka aula och en vänd- och 
angörningsyta samt parkeringsplatser ska byggas. En ny gång- och cykelväg kommer också 
att anläggas i detta område. Samordning behövs med närliggande stadsutvecklingsprojekt i 
centrala Nacka som Nacka sportcentrum och framtida placering av Nacka idrottsplats, som 
ännu inte är klar. Infarten till Nacka idrottsplats påverkas och konsekvenser behöver 
utredas. Ökad motortrafik ses som negativt för närområdet och bedöms särskilt känsligt ur 
riskhänsyn då barn och ungdomar är i ständig rörelse på platsen. Parkeringsmöjligheter för 
fritidsaktiviteter i området behöver ses över, såväl på kort som lång sikt. Planering för 
lämplig drop-on - drop off zon vid Nacka idrottsplats bör ingå i översyn av 
trafiksituationen. 

Handlingar i ärendet 
Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 12 april 2017 
Bilaga 1: Planprogram för förskolan Nya Kristallen 
Bilaga 2: Yttrande över detaljplan för förskolan Nya Kristallen 

Beslutsgång 
Fritidsnämnden beslutade i enlighet med kultur -och fritidsenhetens förslag till beslut. 

Protokollsanteckningar 
Ella Tegsten (S) lät anteckna följande till protokollet. 

”Infarterna och parkeringar gör ett visst intrång på Nacka IP, det finns en överhängande 
risk att för många aktörer ska samsas med samma parkering. När detaljplanerna tas utan att 
övergripande översyn kan vi bygga ytor som blir farliga eller direkt skapa problem för 
medborgarna. Vi vill därför trycka på att det behövs ett bätte helikopterperspektiv när 
Nacka bygger stad, idag har man inte en konkret lösning. Vi hade gärna i detta skede redan 
sett att problemet med parkeringen varit löst.”- - - - -  
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§ 30 FRN 2017/44 

Yttrande över detaljplan för Nybackakvarteret 

Beslut 
Fritidsnämnden antar förslag till yttrande enligt tjänsteskrivelsens bilaga 2. 

Ärendet 
Fritidsnämnden yttrar sig över planprogrammet för att bevaka att medborgarnas behov av 
motion, rörelse och mötesplatser tillgodoses. Nämnden bevakar också att föreningarnas 
behov av anläggningar beaktas i planeringen. Fritidsnämnden har fått möjlighet att lämna 
synpunkter över detaljplan för Nybackakvarteret. 
Fritidsnämnden hyr idag Nybackaskolans gamla gymnastiksal som skall rivas, idag driver tre 
föreningar sina verksamheter där. Även i skolans före detta matsal bedrivs 
föreningsverksamhet som kommer att tvingas flytta då lokalerna rivs. 
Bostadskvarteren kommer att byggas på kommunal mark och därmed kan framtida 
markanvisningsavtal styras för att skapa lokaler anpassade för förening- och 
fritidsverksamhet. 

Handlingar i ärendet 
Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 2 maj 2017 
Bilaga 1: Planbeskrivning Nybackakvarteret 
Bilaga 2: Yttrande över detaljplan för Nybackakvarteret 

Beslutsgång 
Fritidsnämnden beslutade i enlighet med kultur -och fritidsenhetens förslag till beslut. 

Protokollsanteckningar 
Bosse Ståldal (NL) lät anteckna följande till protokollet. 
 
”I källaren under fd Nybackaskolan har musikföreningen Ormen hyrt ca 200 kvm sedan 
1981. Här har hundratals ungdomar repeterat i mindre studior genom åren och därmed 
haft en betydande fritidsverksamhet. Ormen är uppsagd från augusti i år. Det är därför 
uppseendeväckande att frågan om ersättningslokaler inte är löst eftersom kommunen känt 
till behovet i drygt 12 år och då avsatte 9 mkr i investeringsbudgeten för att bygga en 
musikpaviljong.”  
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§30 forts. 
 
Ella Tegsten (S) lät anteckna följande till protokollet. 
 
”I planerna för Nybackakvarteren vill Socialdemokraterna trycka ännu en gång att berört 
föreningsliv måste få besked och en plan för ersättningslokaler. I området som 
Nybackakvarteren kommer inte befintlig gymnastikhall att ersättas, innan den rivs måste 
föreningslivet ha en ersättningslokal men även tydliga besked om framtida permanent lokal 
för sin verksamhet.   

Detaljplanerna är endast för den yta som planen antar. Övergripande översyn behövs så att 
vi inte bygger bort vitalt föreningsliv anser vi är viktigt för att Nacka inte ska bli en sovstad. 
” 

 
- - - - - 
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§ 31 FRN 2017/48 

Yttrande över detaljplan för Sydvästra Plania 

Beslut 
Fritidsnämnden antar förslag till yttrande enligt tjänsteskrivelsens bilaga 2. 

Ärendet 
Fritidsnämnden yttrar sig över planprogrammet för att bevaka att medborgarnas behov av 
motion, rörelse och mötesplatser tillgodoses. Nämnden bevakar också att föreningarnas 
behov av anläggningar beaktas i planeringen. Fritidsnämnden har fått möjlighet att lämna 
synpunkter över detaljplan för Sydvästra Plania. 
 
I det aktuella området kommer det att byggas cirka 360 bostäder med vissa 
verksamhetslokaler, ny skola för totalt cirka 1100 elever, två idrottshallar, bollplan och cirka 
12 förskoleavdelningar. För att kunna genomföra byggnationerna måste Sickla 
gymnastikhall flyttas till annat ställe i kommunen. Fritidsnämnden hyr idag gymnastikhallen 
som är specialanpassad för gymnastik. Tre föreningar, Nacka gymnastikförening, Twisters 
och Saltsjöbadens gymnastik, driver verksamhet för cirka 1270 medlemmar i hallen. Utöver 
dessa föreningar använder Cirkus Le Fou hallen för träning. Även andra föreningar har 
bokningar i hallen. Ersättningslokaler bör erbjudas under byggtiden och ny placering och 
återuppbyggnad bör ske så att verksamheterna lider så liten skada som möjligt. 
 
Två nedsänkta sporthallar byggs och en 7-spelarbollplan med angränsande 
uppvärmningsyta anläggs på taket. Utöver spelmåtten bör planen ha 3 meter till 
angränsande fasta föremål för att planen ska kunna användas till matcher. En drop–on – 
drop off zon bär anläggas så att barnen på ett tryggt sätt kan gå till sporthallarna. 
 
På sikt bedöms att det finns ett behov av en fritidsgård i området. I den aktuella 
detaljplanen för Sydvästra Plania finns inga lokaler för denna typ av ungdomsverksamhet 
inplanerade. 

Handlingar i ärendet 
Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 2 maj 2017 
Bilaga 1: Planbeskrivning Sydvästra Plania 
Bilaga 2: Yttrande över detaljplan för Sydvästra Plania 

Yrkanden 
Ella Tegsten (S) yrkade att följande ändring görs i yttrandet, att istället för "på sikt" till "att 
det bör ingå i detaljplanen att det ska upprättas en fritidsgård". 
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§31 forts. 
 
Richard Wendt (M) yrkade bifall till kultur- och fritidsenhetens förslag till beslut. 

Beslutsgång 
Richard Wendt (M) ställde Ella Tegstens (S) ändringsyrkande att det i yttrandet ska stå ”på 
sikt” till att ”det bör ingå i detaljplanen att det ska upprättas en fritidsgård” mot Richard 
Wendts (M) yrkande om bifall till enhetens förslag och fann att nämnden hade bifallit 
enhetens förslag till beslut.  
 
Votering begärdes och verkställdes. 
 
För Ella Tegstens (S) ändringsyrkande röstade Ella Tegsten (S), Magnus Olsson (S) och 
Bosse Ståldal (NL). 
 
För Richard Wendts (M) yrkande om bifall till enhetens förslag till beslut röstade Louise 
Granath (L), Margareta Hjelmstad (M), Ann Hafström (M), Ingemar Sahlgren (C), Angela 
Berglund (M), Natalia Davaro (MP) och Richard Wendt (M).  
 
Med 7 röster mot 3 beslutade fritidsnämnden således i enlighet med kultur- och 
fritidsenhetens förslag till beslut. 

Protokollsanteckningar 
Ella Tegsten (S) lät anteckna följande till protokollet. 
 
”Vi vill trycka på att det är viktigt att fotbollsplanen blir i den kapacitet och storlek som 
detaljplanen visar. Det ska inte bara vara en träningsyta. De aktörer som befinner sig idag i 
gymnastiklokalen kommer behöva en ersättningslokal och på sikt en permanent lokal. Vi 
lyfter problematiken att inte ha en konkret plan för ersättningslokaler samt permanenta 
lokaler när detaljplanen antas, det riskerar att bygga bort föreningslivet.  

Majoriteten röstade även ner att ändra skrivningen till att det bör tillgodoses en fritidsgård i 
området. Enligt kapacitetutredningen visar det att det behovet med den befolkningstillväxt 
som finns så behövs ytterligare en fritidsgård. Majoriteten frångår därmed 
kapacitetsutredningen genom att inte tydliggöra behovet av en fritidsgård.” 

 
 
- - - - - 
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Utdragsbestyrkande 

 

 

§ 32 FRN 2017/55 

Projektbidrag våren 2017 

Beslut 
1. Fritidsnämnden beslutar att bevilja Nacka Wallenstam Innebandy 45 000 kronor för 

att genomföra projektet innebandy för tjejer. 
2. Fritidsnämnden beslutar att bevilja Saltsjöbadens IF Gymnastik 40 000 kronor för 

uppbyggnad av ett mentorsprogram för att behålla ungdomarna i föreningen.  
3. Fritidsnämnden beslutar att bevilja Saltsjöbadens fäktningssektion 7000 kronor för 

att genomföra projektet Fäktning för alla. 
4. Fritidsnämnden beslutar att bevilja Boo FF 10 000 kronor för projektet med att 

bygga självkänsla och medvetenhet för tjejer i föreningen.   
5. Fritidsnämnden beslutar att avslå Reumatikerföreningen Nacka Värmdös ansökan 

om stöd för föreläsning om artros. 
6. Fritidsnämnden beslutar att bevilja Boo KFUM 35 000 kronor i projektstöd för 

prova-på-verksamhet och en satsning för att nå nya flickor och behålla tjejer inom 
sporten.  

7. Fritidsnämnden beslutar att Nacka Wallenstam Innebandy, Saltsjöbadens IF 
Gymnastik, Saltsjöbadens fäktningssektion och Boo KFUM ska inkomma med 
redovisningar över genomförda projekt senast den 1 april 2018. 

Ärendet 
Vid utgången av ansökningsperioden den 1 april 2017 har sex ansökningar om 
projektbidrag inkommit.  
 
Fritidsnämnden föreslås bevilja 5 ansökningar om projektbidrag. Projektbidragen kommer 
att rikta sig till barn- och unga som står utanför idrottslivet, bland annat kommer 
innebandy, fäktning och racketsport erhålla bidrag för att erbjuda prova-på verksamhet och 
samverkan med skolor för att nå fler. Speciella satsningar på att behålla tjejer inom 
gymnastik som tränare/ledare och rekrytering av fler flickor till racketsport och innebandy 
kommer att få extra resurser genom projektbidragen. Även ett projekt för att öka tjejers 
självkänsla föreslås beviljas stöd. 

Handlingar i ärendet 
Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 5 april 2017 

Beslutsgång 
Fritidsnämnden beslutade i enlighet med kultur- och fritidsenhetens förslag till beslut.  
 
- - - - -  
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§ 33 FRN 2017/57 

Inriktningsbeslut idrottshallar Stavsborgskolans fastighet 

Beslut 
1. Fritidsnämnden förordar att kommunen ska hyra två sporthallar på fastigheten Älta 

14:97, för att upplåta till föreningslivet och allmänheten enligt riktlinjer och 
fördelningsprinciper för lokalupplåtelse. Inhyrningen sker med förbehåll att det 
omedelbart upphör om nämndens rambudget inte kommer omfatta tillkommande 
hyreskostnader från och med kalenderåret 2022 då hallen planeras att tas i bruk. 

2. Fritidsnämnden överlämnar underlag till kommunstyrelsen för inriktning av två nya 
sporthallar i Älta, i enlighet med bilaga 1 till tjänsteskrivelse daterad 10 maj 2017.  

Ärendet 
Det råder brist på sporthallar i Nacka och för att nå kommunens mål om Bästa utveckling 
för alla och Attraktiva livsmiljöer i hela Nacka behöver kommunen utöka sin kapacitet med 
fler sporthallar i Älta. Utifrån nämndens kapacitetsutredning FRN 2016/102 och i samråd 
med föreningar har förslag på inriktning för två nya sporthallar tagits fram. Båda hallarna 
föreslås vara traditionella sporthallar varav en av hallarna föreslås anpassas för större 
arrangemang med en publikläktare för 400 personer. De två sporthallarna planeras att 
byggas på Stavsborgskolans fastighet och stå klara 2022. 

Handlingar i ärendet 
Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 10 maj 2017 
Bilaga: Inriktningsbeslut 

Beslutsgång 
Fritidsnämnden beslutade i enlighet med kultur- och fritidsenhetens förslag till beslut. 
 
 
- - - - - 
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§ 34 FRN 2017/41 

Yttrande över Medborgarförslag Vinterstadion 

Beslut 
Fritidsnämnden antar förslag till yttrande enligt bilaga 1 till tjänsteskrivelsen daterad den 5 
maj 2017. 

Ärendet 
Ett medborgarförslag inkom till natur- och trafiknämnden 2016 från Saltsjöbadens 
slalomklubb och Saltsjöbadens cykelklubb (NTN 2016/412). Natur- och trafiknämnden 
beslutade att fritidsnämnden remitteras för yttrande över medborgarförslaget.  
 
Medborgarförslagets åtgärder har som syfte att göra Vinterstadion till en ”attraktiv 
anläggning för sport- och fritidsaktiviteter, sommar som vinter, för idrottsföreningar och 
allmänhet”. Natur- och trafiknämnden ser att det utifrån reservatsföreskrifterna och 
skötselplanen skulle vara möjligt att genomföra vissa av åtgärderna i förslaget. 
 
Projektets föreslagna åtgärder att rusta upp och förnya Vinterstadion är positivt. Genom att 
utveckla Nackas anrika Vinterstadion med ett utbud av fria aktiviteter som cykling och 
annan motionsträning i samklang med skidverksamheten breddas kommunens utbud och 
området ökar i attraktivitet. Projektet följer fritidsnämndens beslutade fokusområden med 
nyckelord som attraktivt, delaktighet, stort utbud och innovation där utbudet utvecklas 
genom medborgarnas delaktighet och utifrån deras förutsättningar och önskningar. 

Handlingar i ärendet 
Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 13 mars 2017 
Bilaga 1: Yttrande över medborgarförslag Vinterstadion den 5 maj 2017 
Bilaga 2: Medborgarförslag Vinterstadion 

Beslutsgång 
Fritidsnämnden beslutade i enlighet med kultur- och fritidsenhetens förslag till beslut. 
 
 
 
- - - - - 
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§ 35 FRN 2012/61 

Överenskommelse Sport Campus Sweden 

Beslut 
Fritidsnämnden beslutar att ingå förlängning med Sport Campus Sweden enligt befintlig 
överenskommelse från och med 2017-06-15 till 2018-06-14 med möjlig förlängning 
ytterligare ett år. 

Ärendet 
Fritidsnämnden beslutade 2014 att ingå överenskommelse med Sport Campus Sweden 
(SCS) om ett kommunalt medlemskap. Medlemskapet föreslås att förlängas i ett år med 
möjlighet till förlängning ytterligare ett år. Överenskommelsen innebär att unga vuxna som 
klassificeras som elitidrottare enligt SCS har tillgång till organisationens utbud. Med 
överenskommelsen främjas även den regionala samverkan mellan kommuner, lärosäten och 
specialidrottsförbund i Stockholms län. Kommunen har genom sitt medlemskap i Sport 
Campus Sweden sedan 2014 varit med och bidragit till en regional satsning för 
elitidrottande högskolestudenter. Unga vuxna erbjuds via SCS att skaffa sig en högre 
utbildning parallellt med en idrottskarriär, vilket ger en hållbar långsiktig livssituation. 

Handlingar i ärendet 
Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 25 april 2017 

Beslutsgång 
Fritidsnämnden beslutade i enlighet med kultur- och fritidsenhetens förslag till beslut. 
 
 
 
- - - - - 
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§ 36 FRN 2017/58 

Hyra av kampsportlokal i Orminge 

Beslut 
1. Fritidsnämnden beslutar att hyra lokalen Ormingeplan 2 – 4 lokal nr: 1054, under 

perioden 2017-06-01 till och med 2019-12-31, för 248 060 kronor per år. 
2. Fritidsnämnden ger kultur – och fritidsenheten i uppdrag att utforma en 

överenskommelse med föreningen Orminge kampsport avseende värdskap för 
lokalen i Orminge under 2017-06-01 - 2018-06-01 med möjlig förlängning till en 
kostnad på maximalt 15 000 kronor per år. 

3. Fritidsnämnden beslutar att upplåta lokalen till föreningsliv och allmänhet enligt 
gällande taxor och riktlinjer, antagna av fritidsnämnden, under perioden 2017-06-01 
till 2019-12-31.  

Ärendet 
Det finns möjlighet för kommunen att utöka sin kapacitet med ytterligare en 
verksamhetsanpassad budolokal på Ormingeplan 2-4 i Saltsjö-Boo. Lokalen är 234 
kvadratmeter och ligger centralt i nära anslutning till Orminge centrum. Lokalen består av 
en foajé med möjligheter till fika, två omklädningsrum med duschar, en fullvärdigt utrustad 
kampsportlokal med matta och en mindre yta för styrketräning. 
 
Lokalen på Ormingeplan 2-4 i Saltsjö-Boo skulle medföra en kvalitets- och 
kapacitetshöjning för kommunens medborgare, framförallt för utövare inom kampsport 
men även för andra fritidsutövare som skulle få möjlighet att vara i lokalen.  
 
Förslaget att ingå en överenskommelse med Orminge kampsport för drift och utlån av 
utrustningen bedöms vara resurseffektivt och i enlighet med kommunens övergripande mål 
om maximalt nyttjande av skattemedel, speciellt då lokalen skall rivas inom tre år. 
Alternativet skulle vara att kommunen köper in ny utrustning till lokalen och skriver avtal 
med en extern driftsentreprenör, något som enheten ser som mer kostsamt. 

Handlingar i ärendet 
Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 8 mars 2017 

Beslutsgång 
Fritidsnämnden beslutade i enlighet med kultur- och fritidsenhetens förslag till beslut. 
 
 
 
- - - - -  
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§ 37 FRN 2017/56 

Projektstöd för ökad tillgänglighet för barn och unga 
med funktionsnedsättning 

Beslut 
1.Fritidsnämnden beslutar att bevilja 40 000 kronor till ett projekt som Twister Cheer Elites 
driver med syfte att öka tillgängligheten för barn och unga med neuropsykiatriska 
funktionsnedsättningar. 
 
2. Fritidsnämnden beslutar att föreningen ska inkomma med en skriftlig redovisning av 
genomförd verksamhet senast 1 augusti 2018. 

Ärendet 
Twister Cheer Elite ansöker om stöd för ett projekt där syftet är att höja den generella 
kompetensen i föreningen så att de kan ta emot barn och unga med neuropsykiatriska 
funktionsnedsättningar. Med större kompetens, insikter och förståelse vill föreningen 
underlätta för nya deltagare att komma in i verksamheten och göra det lättare för deltagarna 
att vara kvar i föreningen. Målet är att projektet ska skapa en öppen och välkomnande 
verksamhet med tydliga strukturer och större trygghet för alla barn och unga och specifikt 
för de med neuropsykiatriska funktionsnedsättningar.   
 
Det är värdefullt att det finns ett brett utbud av idrottsaktiviteter för alla i kommunen och 
föreningens projekt bidrar till att öka mångfalden. 

Handlingar i ärendet 
Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 10 april 2017 

Beslutsgång 
Fritidsnämnden beslutade i enlighet med kultur- och fritidsenhetens förslag till beslut. 
 
 
 
- - - - - 
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§ 38 

Anmälningar och delegationsbeslut 

Beslut 
Fritidsnämnden noterar att den har tagit del av handlingarna till protokollet. 

Handlingar i ärendet 

Delegationsbeslut  
• Ordförandebeslut om fördelning av bidrag för sommarlovsaktiviteter från 

Myndigheten för ungdoms- och civilsamhällesfrågor, FRN 2017/43, 2017-04-06. 
• Beviljande av bidrag till Attention Nacka Värmdö med 10 000 kronor för att starta 

upp och bedriva Byggarklubben, FRN 2017/74, 2017-04-20. 
• Finansiering av HBTQ-verksamhet till Boo Folkets Hus som ges 20 000 kronor i 

ersättning under våren 2017, FRN 2017/70, 2017-05-16. 
• Utbetalning av Lokalt aktivitetsbidrag hösten 2016, FRN 2016/29-805, 2017-04-03. 
• Beviljande av verksamhetsstöd på 60 000 kronor för ungdomsverksamhet på 

Fisksätra katthem, FRN 2017/3, 2017-01-09. 

Skrivelser 
• Politikerinitiativ från Ella Tegsten (S) och Magnus Ohlsson (S) till fritidsnämnden: 

Anpassad bollhall för föreningslivet. 

Inkomna handlingar 
• Underrättelse om laga kraft, 2017-04-27, Namn på ny väg inom detaljplan 578, 

Tollare Ängsväg (MSN 2017/17) 
• Underrättelse om laga kraft, 2017-04-27, Upphävande av del av vägnamn, nytt 

namn på befintlig väg samt namn på nya vägar inom detaljplan 572, del av Skarpnäs 
2:3, m.fl. Telegrafberget i Boo (MSN 2017/50) 

Inbjudan 
• PWC utbildning i Stockholm den 31maj-1 juni ”Utveckla ordförandeskapet i 

nämnder och styrelser”, avgift 6950 kronor. 

Beslutsgång 
Fritidsnämnden noterade att den hade tagit del av handlingarna till protokollet. 
 
- - - - - 
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§ 39 

Inkommet politikerinitiativ 
Anpassad bollhall för föreningslivet 

Beslut 
Fritidsnämnden noterar att politikerinitiativet kommit in och lämnas för beredning. 

Ärendet 
Ella Tegsten (S) och Magnus Ohlsson (S) lämnar ett politikerinitiativ ”Anpassad bollhall för 
föreningslivet” för beredning. 

Beslutsgång 
Fritidsnämnden noterade att politikerinitiativet kommit in och lämnats för beredning. 
 
 
 
- - - - - 
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§ 40 

Övriga frågor 

Beslut 
Roland von Malmborg (MP) har en fråga angående den lek- och idrottsutrustning som har 
försvunnit från Neglingeparken. Kultur- och fritidsenheten ska undersöka vad som har 
hänt och återkommer till fritidsnämnden.  
 
 
 
 
- - - - - 
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